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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1070 Tidningsbranschens ekonomiska kris

I juni 2018 beslutade regeringen om ett förtydligat producentansvar för 
förpackningar och tidningar i en förordning om införandet av hushållsnära 
insamling. Det innebär ett fullt utbyggt system för tidningsbranschen, det vill 
säga minst 465 miljoner kronor per år som också motsvarar hela statens 
ekonomiska stöd riktat till tidningsbranschen. När jag i veckan träffade Svenska 
Tidningsutgivareföreningen fick jag kännedom om att förordningsändringen är 
ett större hot mot tidningsbranschens ekonomi än Facebooks och Googles 
annonsvolymer. Det är ett dråpslag mot den lokala journalistiken och 
demokratin då de ekonomiska förutsättningarna redan är oerhört ansträngda i 
tidningsbranschen. 

Mot denna bakgrund vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

På vilket sätt avser regeringen att ekonomiskt kompensera tidningsbranschen 
för förordningsändringen?

………………………………………

Lars Mejern Larsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-10
Besvaras senast
2020-03-18 kl. 12.00


